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Svar på interpellation av Magnus Söderström (MP) 
angående prao för elever i Nacka 

Jag har fått följande fråga om prao-verksamheten i skolan:  
På vilket sätt agerar kommunen för att elever i Nacka ska ges möjligheten till prao? 

Mitt svar är följande: 
Bakgrunden till frågeställningen är att Nackas kommunala skolor i augusti 2015 valde att 
inte längre erbjuda prao, detta på grund av Arbetsmiljöverkets skärpta krav som det är svårt 
och tidskrävande att leva upp till samt det personliga straffansvar som ligger på respektive 
rektor om en olycka skulle inträffa under prao-tiden. Flera kommuner har gjort 
motsvarande.  
 
Min uppfattning är att prao-verksamheten är uppskattad av eleverna och tillför en 
dimension av arbetslivets villkor som är viktig för ungdomarna. Därför är det beklagligt att 
Nackas kommunala skolor sett sig tvingade att pausa praon.  
 
Produktionsdirektören för Välfärd Skola (de kommunala skolorna i Nacka) har deltagit i 
rundabordssamtal hos Svenskt Näringsliv om just praoverksamheten, för att försöka få 
fram ett regelverk som både garanterar trygghet och säkerhet för eleverna och samtidigt är 
lätt att följa av skolorna. Vid mötet deltog representanter för olika branschorganisationer, 
Arbetsmiljöverket och Skolverket. I samband med mötet lovade Arbetsmiljöverket och 
Skolverket att komma ut med nya riktlinjer som ska underlätta för skolorna.  
 
Välfärd skola vill kunna erbjuda prao för sina elever och kommer att göra det så snart 
riktlinjer från Arbetsmiljöverket och Skolverket ändrats och bedöms rimliga.  
 
I dagsläget upprätthålls kraven enligt läroplanen, om att ge elever inblick i arbetslivet och 
stöd i att välja utbildning, på andra sätt. Bland annat genom entreprenöriellt lärande och 
näringslivssamverkan. 
 
 
 
Mats Gerdau    
Kommunstyrelsens ordförande    
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